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Política 

 

JORDI NOGUER  ALCALDE DE SANT GREGORI (CIU) 

“Garantir els serveis és essencial” 
“El lloc on es farà l'enllaç nord de Girona de l'AP-7 no és 

l'òptim” 

“Ens és urgent ampliar les places escolars amb un institut” 
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L'alcalde de Sant Gregori, Jordi Noguer , a la plaça del poble, 

davant l'ajuntament Foto: J.N. 

1  
Durant la campanya electoral, Jordi Noguer no va fer gaires promeses, però una sí que la va destacar per damunt de les altres: “il·lusió i 

treball”. 

El 2003 va tenir sis regidors, el 2007 en tenia set  i aquesta vegada, vuit. Deu considerar que aquest és el millor aval. 

Estem molt contents del suport. És una responsabilitat per continuar treballant, i alhora un reconeixement a la feina feta. 

Pel que fa a l'ampliació de l'AP-7, van demanar que  el nou enllaç es fes on hi ha el pont que connecta  Sant Gregori amb Girona, 

però els ho van desestimar. 

Continuem pensant que no és la solució més idònia fer l'enllaç al nord del pont actual. L'enllaç tindrà un impacte gran sobre el pla de 

Taialà, i el pont continuarà en un estat que no és l'òptim. És perillós per a ciclistes i vianants. S'ha perdut una bona oportunitat per fer 

endreça del lloc. 

Continuaran reivindicant, però, la reforma del pont ? 

N'hem parlat amb el delegat de Foment, i buscarem complicitats amb la Generalitat i l'Ajuntament de Girona per ampliar el pont i que hi 

puguin passar vianants i bicicletes. 

Què representarà la futura sortida nord a Girona de  l'AP-7 per Sant Gregori? 

Té una cara i una creu. La cara és que millorarà l'accés des del municipi a l'autopista, i al revés. I també podria tenir una influència 

positiva pel polígon industrial, perquè es milloren les comunicacions. La creu és que en hores punta l'accés a Girona se saturarà. Es 

preveu molta densitat de trànsit ateses les característiques de la carretera. 

Parlava del polígon. El POUM duplica el sòl industr ial del municipi, però són moments complicats per l es empreses. Com 

pensen atraure la iniciativa empresarial? 

Ara mateix tenim el polígon gairebé ple. Hem de buscar fórmules per ampliar-lo tal com es recull al POUM. I pel que fa a l'atracció de 

noves empreses, sempre hem fet tot el possible per agilitar els tràmits i donar-los facilitats. Per nosaltres és important. 

Un dels objectius del mandat era la millora de l'of erta escolar. 

Tenim l'escola al límit de la seva capacitat, i ja es fan servir espais per fer classe que no són estrictament aules. Estem parlant amb el 

departament per ampliar el menjador. Aquesta és la primera urgència, però a curt termini ens cal construir una escola institut, per donar 

servei a tota la vall del Llémena, almenys fins a ESO. 

Pels ajuntaments també són anys complicats. Han cai gut els ingressos i les necessitats són cada vegada  més grans. 

Hem de garantir els serveis que prestem. Això és essencial. I si hi ha recursos, millorar-los i tirar endavant nous projectes. Ara, no 

podem enganyar a ningú. Els nous projectes dependran de si hi ha o no recursos per tirar-los endavant. 

La crisi econòmica atura de moment la variant de Sa nt Gregori? 

No, de cap manera. Tenim el projecte fet, damunt la taula, i preparat per desenvolupar. Som conscients que el moment no és el més 

indicat, però el tenim aquí, i si el podem desenvolupar, ho farem. 

Tercer mandat. 

Jordi Noguer acaba d'encetar el seu tercer mandat com a alcalde de Sant Gregori (abans va ser regidor durant quatre 

anys), també per tercera vegada amb majoria absoluta. És llicenciat en econòmiques i director comercial d'una 

empresa de distribució molt arrelada al territori. 


